



11至12月  
每月回顧  
香港壘球總會

Hong Kong Softball Association  
Newsletter  
November - December 2021  
Published In 2022 January



本會於11月初開始了公開招標，聘請承辦商  
完成斜坡修葺工程

活動網址



與此同時本會亦開始了斜坡維修會員籌款運動，  
舉辦了不同的籌款活動及宣傳，希望各位會員能  
慷慨解囊，幫助球會渡過艱難時刻。

**斜坡維修籌款運動**  
**正式啟動**



而在疫情期間，本會一直馬不停蹄，向大眾宣傳壘球運動，包括進行不同推廣活動：在11月就舉辦了康文壘球工作坊，當日有一眾康樂及文化事務署職員初次參與接觸壘球；



另外亦到了學校作推廣，包括：聖公會李炳中學和聖公會聖三一堂中學，希望能為壘球添加更多新血







訓練班方面，隨著第三期U12少年軟式壘球訓練班和第一期投手延伸培訓班的圓滿結束，

**PITCHING DEVELOPMENT TRAINING (PHASE 2)**

**2021-22年度第二期投手延伸培訓班**

日期：2022年1月20日至  
2022年3月17日  
(2月3日年初三暫停一次)

時間：逢星期四晚上  
19:30 - 21:30

地點：九龍天光道香港壘球總會

費用：100元正

名額：20人

參加資格：12歲或以上人士

報名方法：可瀏覽本會網站下載及填寫報名表格，  
並連同報名費支票郵寄或親身遞交到  
「九龍天光道香港壘球總會」



**2021-22年度  
U12少年軟式壘球訓練班  
(第四期)**



香港壘球總會 主辦

日期及時間：2022年1月9日至2022年3月27日  
(逢星期日上午10至12時)

堂數：12堂

訓練場地：馬頭圍道遊樂場

名額：即日起至12月24日截止

(先到先得 額滿即止)

ENQUIRY: 27111173  
DETAILS: HKSA SOFTBALL ORG. HK

\*曾參加本年度「基礎投手訓練班」或「第一期投手延伸培訓班」的U12青少年

第四期U12少年軟式壘球訓練班和第一期投手延伸培訓班緊接其後，提供大眾更多接觸壘球知識的機會。







第一屆U15女子壘球分齡賽正式開始，小球員將能在天光道壘球場進行正規比賽，為未來接軌！現今已順利進行了四場比賽，希望各位會員繼續留意支持，以鼓勵新一代的努力。







第十九屆亞洲運動會將於2022年9月在杭州舉行，香港女子壘球代表隊為備戰亞運，前往了古洞展能運動村進行了為期五天的訓練營，



目標是爭取參加亞運資格並為港爭光。希望屆時大家能一起為女子隊打氣！







# HAPPY NEW YEAR



最後來到2021年的尾聲，願大家過了一個愉快健康的一年，祝願各位2022繼續平安快樂，來年繼續在球場揮灑汗水！



The Association launched an open tender in early November to hire a contractor to complete the slope remedial work.

For Further Information



At the same time, the club has also started a fundraising campaign for slope remediation, with different fundraising activities and publicity.

**斜坡維修籌款運動  
正式啟動**



During the epidemic period, the Association has been working on promoting softball to the public, including various promotion activities: in November, a Leisure and Cultural Services Softball Workshop was held. On that day, a group of Leisure and Cultural Services Department staff participated in softball for the first time;



And for the promotion for schools, including: SKH Li Ping Secondary School and SKH Holy Trinity Church Secondary School, hope to add more new blood to softball.







In terms of training courses, with the successful conclusion of the U12 softball training course(phase 3) and the Pitching development training course,

### PITCHING DEVELOPMENT TRAINING (PHASE 2)

## 2021-22年度第二期投手延伸培訓班

日期：2022年1月20日至  
2022年3月17日  
(2月3日年初三暫停一次)

時間：逢星期四晚上  
19:30 - 21:30

地點：九龍天光道香港壘球總會

費用：100元正

名額：20人

參加資格：12歲或以上人士

報名方法：可瀏覽本會網站下載及填寫報名表格，  
並連同報名費支票郵寄或親身遞交到  
「九龍天光道香港壘球總會」

ENQUIRY: 27111173

DETAILS: WWW.SOFTBALL.ORG.HK

\*曾參與本年度「基礎投手訓練班」及「第一期投手延伸培訓班」之學員可獲優先取錄

The U12 softball training course(phase 4) and the Pitching development training course (phase 2) are immediately followed. Providing more opportunities for the players to get in touch with softball knowledge.



### 2021-22年度 U12少年軟式壘球訓練班 (第四期)



香港壘球總會 主辦

日期及時間：2022年1月9日至2022年3月27日  
(逢星期日上午10至12時)

堂數：12堂

訓練場地：馬頭圍道遊樂場

名額：即日起至12月24日截止  
(先到先得 額滿即止)





The first U15 women's softball competition has officially started, and the young players will be able to play regular games at TKR Softball field, which will be in line for the future! Four games have been successfully held so far, and we hope that members will continue to pay attention and support to encourage the efforts of the new generation.







The 19th Asian Games will be held in Hangzhou in September 2022. To prepare for the Asian Games, the Hong Kong women's softball team went to Kwu Tung Sports Village for a five-day training camp. We hope everyone can cheer for the women's team together!







# HAPPY NEW YEAR



Finally, at the end of 2021, We wish you a happy and healthy year and wish you all a peaceful and joyful 2022. Hope to see you all sweating on the court again in the coming year!